

Fall 2016 Inter-Club Performance 2016 年秋季体操俱乐部杯邀请赛



We are delighted to announce that Dragon Fire Gymnastics Team will join once again Inter-Club Performance in Dec 10 after we had a nice experience in the spring time, please check out the information below for this event hosted at WAB, it is open for registration from now on till Dec 9th, Let us roll with Gymnastics.

龙火俱乐部体操队将会再次参加于 12 月 10 号在京西国际学校举办的秋季俱乐部体操对抗表演赛，请参考下面的具体比赛信息，报名时间已经开放，截止到 12 月 9 日为止，希望这次看到更多的人踊跃报名。

Participating Teams 参赛队:

Sports Beijing

Dragon Fire 龙火

Talent Gymnastics Club 泰伦特体操俱乐部

Date 日期: Dec 10 举办日期 12 月 10 号

Time 时间: Level 1-2, Competition: 9:30am – 12pm, Practice: 8:30-9:30am
Level 3-5, Competition: 1:00 – 4:30pm, Practice: 12-1pm
1-2 级上午 9 点半到 12 点，自由练习 8 点半到 9 点半。
3-5 级下午 1 点到 4 点半，自由练习 12 点到 1 点。

Location 地点: Western Academy of Beijing, Elementary School Gym

比赛地点：京西国际学校小学体操馆。

Registration Fee 费用: 160 Yuan per player including one Dragon Fire T-Shirt, 100 Yuan per player exclude Dragon Fire T-shirt, Awarding/Judge Cost and other administrative expense 报名费 160 元每名队员。包括一件龙火的 T 恤，如果您已经有了龙火的 T 恤衫就只要支付 100 元，比赛的奖牌和裁判费，以及其他管理费用支出。

Dressing 穿着: Wear Gymnastics Leotard or tight dance costume, tie the hair back, Jewellery and watch have to be removed. Level 1-2 players can either wear Dragon Fire T-shirt or leotard, Level 3 and up gymnasts need to buy the assigned gym leotard cost 409 Yuan

****Please refer to the measurement chart and let coach know the size.***

参赛队员必须要身着体操服或者其他紧身类服装，Level1-2 的队员可以穿着龙火的 T 恤或者体操服，Level3 以上的女孩子需要单独购买指定的体操服。体操服价值 409 元一件。

****需要告知教练孩子的尺码，请根据尺码表测量。***

Award 奖励: Each participant will receive team standing medal and certificate with their performance scores, Individual award of Level 1-2 is for All around only, both All Around and Single Apparatus Awards of Level 3-6 will be given out.

每个参赛的队员都会获得一枚团队奖牌，1-2 级会单独设立全能奖，3-5 级除了全能奖之外还会有单项奖。

For Registration
Please Contact:

如果您有意向参加，请联系：
Kevin Hua – beijing@dragonfire.com
Selina Liu - 15210276965

Dragon Fire
龙火俱乐部